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UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTICATOON 

Atlanta, Georgia

August 1, 1975

MURKIN

' On July 30, 1975, Atlanta PuUlic Safety Comnissioner 
A. Reginald Eaves, held a news conference at which time he

. released the results of his investigation Into the assassina­
tion of Doctor Marin Luther King, Jr. Two newspaper account 
of this conference are attached to this memorandum.

It is pointed out In these accounts Eaves advised 
that because of the many questions which remain in the case, 
he would ask the U. S. Department of Justice,, Officials in 
Memphis, and U. S. Representative Andrew Young to ini^ate 
investigation to insure that injustice has not been perpetraeed. (

This document contains neither recommendatoons nor conclusions 
of the FBI. It is the property of the FBI and is taned ^
your agency; it and its contents are not to be distribueed 
outside your agency.

■j
-w

c^
v

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



AAVES ADMITS

By CLIFF GREEN
Pubic Safety Commissioner7 

A. Reginald Eaves concedeed 
Wednesday that aHegations 
the assassination of Dr. Mar­
tin Lutor King Jr. was the 
result of an AGana-tand 
conspiracy are “oot substanti­
ated.”

Eaves too returned the 
ball to where it had been ever 
since the Nobel Prize winning 
civil rights leadso was gunned 
down in 1968: The US. De-i 
partmeot of Justice and local* 
authorities in Memphis.
| ■ The commiesif>ner ordered 

bn investigation ioto to King 
murder a month ago afisr 
comedian Dick Gregory gave 
him a copy of a statement by 
a iwic*cMXlviceed dr-ug dealer, 
Robert Byron Wasson, who’ 
claimed to have overhear! 
several Atlanaa men di$oes!^ 
ing Kings murder a week be 
fore it occurred. i

The Watson statement p o-
tn’idol no accurate inoomaao 

<n to aeeasstnaOion.
The Atlanta
Constitution, Page 
1-A, July 30, 1975

®ps
h

 Eaves said the statement ■ 

id give AtUnta invesiigatots fJ id give AthnU investigaOoss 
unspecified “leads” in the 
case, but indicate the leads 
had nothing to do with the
Atlanta men. ’Io fact, he said two of to 
men named by Watson who 
are still living in Atlanta took 
polygraph examinations °vso 
the weekend, and to he 
detector inclica^ed to mdml- 
uals were not involv'd it the 

.apeged conspiracy. i
/ I “Based on this evidence,” 
Eaves said io a prepared 
statement, "our investigation, 
thereoore, cawes us to reject 
the probability of a coospir- 
acy based upon ths epecific ' 
allegations made by Watson 
io the document he submitted 
relative to Dr. King’s death."

Watson and his motor, 
Mrs. R. W. Watson, have been 
trying to convince officials of 
the truth of the 21-year-old’s 
story since 1970. two years 
after Dr. King's death. ,
Jibe Atlanta office of tie 
'FBI said it obtained the sane 
:information io 1971 and found,

igroundless.

" Watson claims to have been 
framed on charges of import-? 
ing heroin In 1972 and charges, 
of conspirmg to dirtrtoee co-, 
caine in January 1975 by a 
“high government official’ 
and to syndicate” because of 
his knowledge of to conspir-
acy. _ . -E^aves said the AUaate Bu­
reau of Police Services inves­
tigation fand no evidence to 
support his claims”

A mental examination has 
been ordered for Watson, who 
is confmed to the Federal 
Youth Center in Ashland, Ky.

At one point during to bu- 
rean’s poobe. ^ves said it 
would have been imjossiWe 
for the FBI to investigaee the 
Watson statement four years 
ago, because some of the 
information was as new as 

1■9DU^rog the Wednesday .
press conference, however. 
Eaves admitted that the new 
inforaaOnn concerosd drugs, 
not the assassination. « '
5 “Uneess new inoonnaoitin 
becomes available.” Eavts 
said, “I consider the subject 
jOosed,- • ., Ki |

fl
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Eaves’ King Probe Called 

1 Waste, Embarrassment^'
By JIM'STEWART I

Public Safety .Commissioner Reginald 
Eaves’ fruitless investigation into the assas-
swatum of Dr. Mar in Luther King Jr. was 
“a wastie of tine-money and a eourcs of 
embarrassment tome and my family," one 
of the targe’s R that jnvietigaiion said 
Wednesday. ’;

Bare CuUeyze eelfempioyid Atlrnta 
■ buesn(eennan, said the had cooperated fully 

with investigator in the probe “at a great 
cost Jo me in terms of time and lawyers;’ 

i Eaves said Wednesday a report he re-

trejvsd alleging an Atianra-tresd conspiracy . 
[to kill Dr. King “could not be eubeianti• / I ated.” . . , /
£ ' “Uni<ee new iSlfororatinn becomes | 

■, avaihNe, I consider the subject closed,”*
Eaves rsnousnsed at a press conference.

Culley and several other men were 
*' named by Robert Byron Wasson, a federal 
• inmate serving time for a drug convicton, 
fas having plotted Kings# death a wlsk be­

fore the civil rights isadlr was shot April 1, 
1968, on the balcony of the Lorranne Motel 

in Memphis. . ___________ * .

f “I have no comment on what Watson hai 
to say until I have 2 chance to read his lntirl 
eirtlmlntr” Culley said. “But I tok the fa* 
that both the FBI and the Atlanta police have 
looked into it and diemSeed it speaks for it­
self.” . , ,

Culley said iStlllHssnle officers who inter­
viewed him were “polite” but were not specific 
about what he was suspected of. _

“I volunteered to take a polygraph exam-- 
nrtton,” Culley said. “When it was^Ompleled I 
didn’t even ask what the results were. I knew 
what they were.” .

Culley admitted that he knew his accuser 
when the young man workied at a Buckhead 

urt gallery, the scene of the meged plot to km 
Jr. Kmg. “If you know Wrieon or have ever 

. aked with him, then you know what Ms 
' charges are worth,” Calley srjdL 1

1

Watson, 21. is currently serving a five 
year sentence in Ashland. Ky. for conviction.or 

s narcotics traffickSng. US. District Judge Ne­
; well Edenfield, who originally sentenced Wa> 
j son, has since ordered that he undergo psyche 
1 atric lxrmnrijton. , •

A rambinng, 34-page statement by.Waton 
on his dealing's in the drug market include 
about three pages of information aliegSng the 
King plot. Eaves said Wednesday the^tatat 
was given to him by comedian Dick Gregory.

"I can now static categorically that many 
.of the names, places and dates concerning the 
alleged conspiracy have been corrtbo>rtted, 
Eaves said. “However, equally as important, 
Wrieon’e clams of invovvement by individuass 

. he named as conspiring to kill Dr. King could 
■ not be substantiae^,” ■ _
, Eaves said that while the investigaUnn of
I Watson's rllegrjOnB proved failees de^^ 
* did receive information “which .indicans a

t pc^bnity that there may have been a con­
spiracy linked to Knng’s death. &

He added, however, “We are unable to at­
test to the relirbility of persons who claim 
knowledge of a conspiracy." .

Because of the “many questions” which re­
main in titie cres, Eaves said he would ask the 
Justice department officire in Memphis and 
U.S. Rep. Andrew Young to initiate an investii- 
gation “to insure that an injustice has not been 
perpetroeed."

Eaves declined to discuee what new infor­
mation his inveetigatoe$ had received. He con­
ceded that Watson's report was the same one ■ 
received and dismieeed as useless by the FBI 
jn1971. . ■ .

, In the course of the inivietigaiOnn Ervle 
i had rccuesd the FBI of being uncooperative 

and not allow access to its recons. ?
Eaves said his investigatoes talked with 11 ' 

' law enforcement agencies and 35 “non-govern--] 
m^UI persone" during the investigatt<sn.(^

The Atlanta Constitution
Page 1-A
July 31, 1975

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



A. REGINALD EAVES 
PUBVIC SAFETY COMMISSIONER

’ July 30, 1975

The Honorable Edward H. Levi *'
The Attorney General
United States Department of Justice
Washington, D. C. 20515

Dear Sir: '

A recent investigation by the Atlanta Bureau of Policre 
Services into the circumstances surrounding the death 
of Dr. Martin Luther King, Jr. leads me to 'strongly 
recommend further investigative efforts by the Depart­
ment of Justice.

It is my opinion that this is not a matter to be taken
. casually. I, therefore, request that you give this 

matter your serious consideration and reply to this 
communique as soon as possible.

The results of the Bureau's invesUgaion will, of course, 
be placed at your disposal upon request.
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73)
Routing Sli 
0-7 <Rev. 1
TO: SAC: 
□ Albany 
CD Albuquerque 
FT Alexandria 
S" Anchorage?

Atlantia

S Baltimore 
Birmnnghm

S Boston 
Buffalo 

FT Butte 
S Charlotte 

Chicago

S Cincinnati 
Cleveannd

Fl Columbia 
S' Dallas 

Denver
FT Detroit 
fl El Paso 
Q HfOflulu

(Copies to

FT Houston 
S Indianapolis

Jackson 
FT Jacksonvine 
§ Kansas City

KnoxviHe
Lais Vegas

B Little Rock
Les Angeles 

FT Louisville 
□ Memphis 
FT Miami 
§ Milwaukee

Minneaprolss
Mobile

FT Newark 
FT New Haven 
§New Orleans

New York City
Norfolk

RE:
MURKJIN ,
CIVIL RICHTS

Offices Checked)

fl Oklahoma City

FT Philadelphia 
§ Phoenix

Pittsburgh 
Portland

FT Richmond 
B Sacramento

St. Louis 
FT SaH Lake City 
FT San Antonio 
□ San Diego 
§San Francisco

San Juan 
Savannah

O Seattle 
FT Springfield

TOLEGATs ) 
FT Beirut , r,.
Q Bern ’« ' ■ 
FT Bonn 
FT Brasilia

B Buenos Aires 
Caracas

C Hong Kong 
aloni<o>n

Madrid

B Manila
Mexico City

XX Ottawa
Paris
Rome , 

□ Singapore 
Q Tel Aviv 
H Tokyo

4

Washington Field 
Quantico

Date____ 7/28/75

For appropriate
Fl For information FT optional QQ action FT Surep, by

Retention

r~j The encl cssed is for your infonaation. If used in a future report, Q conceal all 
sources, Q paraphrase contents.

FT Eociosed are correcSed pages from report of SA ... ........................ . ............. .... .............
dated •

Remarks:

Enclosed are 2 copies of an LHM dated 7/22/75
at Michis

Enc.
Bufile
Urfile

2 
(44-38861)
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DIRECTOR, FBI (44-38861) 7/22/75

SAC, MEMPHIS (44-1.987) (P*)

MUMCIN 
CR

Re Legal, Ottawa, letter to the Bureau, 7/9/75.

• Enclosed for the Bureau are 5 copies of an LHM
in this mater dated 7/22/75. It is requests that a copy 
of this LHM be foward^di to Legat, Ottawa, for transmttal 
to the RCMP.

^P- Bureau (Encs. 5) 
1 - Mewphis -

JCHjap 
(3)
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■ In Reply, Pease Refer to 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Memphis, Tennessee 
July 22, 1975

JAMES EARL RAY;
DR. MARTIN LUTHER KING, JR. -
VICTIM;
CIVIL RIGHTS 

. ..................On July 18’ ^^ Mr- Terry .Lafferty’Assistant 
District Attorney General, 15th Judicial Circuit of 
Tennessee, Memphis, Tennessee, was reminded that the 
Royal Canadian Mounted Police are still holding certain 
items of evidence Which were obtained by them during 
their investigation of the murder of Dr. Martin Luther 
King, Jr.

Mr. Lafferty stated that James Earl Ray’s 
attoneeys are sill'actively seeking to have Ray’s guilty 
plea voided with a view toward having the State of Tennessee 
try him before a jury for the murder of Dr. King. He stated 
he regrets any inconveneenee this may be causing the Royal 
Canadian Mounted Police but he respectfully requests that 
they retain any and all evidence which might ever be of 
value in the event James Earl Ray is successful in obtaining 
a triLal..
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Mr. Moore

Mr./ Hem. .

7/22/7.5

; , west? s./j#».<"

REQUEST • FOR ASSISTANCE -I 
‘ INVOLVING. MUCKIN' CASE •

\ , ■ ■ ■ . • • . By letter dated JUy.O* '1975/ErneM-S. 'LeSer, 
: . Senior Producer for CBS' -News’, has written Mr... Kelley to -

' . .advise that he -la working ’ on \a:-wo-hoUr program which will -
■ ■ take a fresh look at theassassinator# of President’and -

■ Senator Kennedy, Martin .Lather' King -and the attempted; : r
. assassnatonaiof Governor WO-laca. The principal cor- '

■ respondent mr this po>gam'Wli be Dan Ra-thr,.* ■ ■.-'. , '

■ Laiser. further' advises that -he' cUrcent&y is con-­
' : -ceatrafiUg on-the King assassinaWn which occurred -'in April, ' - ' ' 

. 1968, at. Memphis, Tennessee. -Janes Hari say, who pleaded' ■ - .
' • guilty- in State Court, received- a 99-year- sentience for. this • - ' 

' murder-; however, he has appealed, requesting a'new trial. . . •: • ' 
This appeal remains pending, -currently being- before the ' ' • .

■ • Sixth Circuit -Court of -Appeals- at Cteinaai.r. Oho.. • . .

" • Leis'©# is aware -that' the Bureau made a scale-model - ■ ' .
* of the-assasainaMcn. sie at .the trial-of James-.Esari '

. , .Ray, .and. he states-, ;8i. ..we-'would'. Ike - very. much to. film' that ■
■ (scale model) as-it is Mho .-.clearest evidence -of -the- way. Wu • . ■

' assassination was'comitted<V/;^ :
. The scale model to-which LeMer refers, was constructed .

. by-the Exhibits. Section of * the iAdminiisiraitiv’e Division and our-.-<
sently is available at’FBI Headquarterst It is an accurate ? ' • . 
reproduction of .the builMigs,."parking--lot, and. grounds in the 
vicinity of MuLberry and iM'ln, Streets, in Memphis where the King/ 
a-ssabsinatjoph ed. -"/As'., shown in the attached .fve' photographs,

UwoLpaEts: one featuring the .cheap . ’
. . josSes (6’

1 * Mr.’Moore Bi Mr
j* ;Mr

1 - Mr. WU

Enclosures (2) • - 
■ rbEnciosures&wU) ,

• l1 Enclosures.-;(siy'. <5
_ —_ .••■Enclosures?-(2) ' "
1 • .Mr. Wll.'~-Enci©guress (2) ■ - '1 ■• Mrs. Mafabaif bu:■Encc^^ ,12)- ,
1 m .Telephone Room - Enclosures’ (2)

’T UL ^ 
EBI •

- Oilad'\..'(1i} ■ <
CONTINUED >-OVER . '

f
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Mr.‘Heim, to Hr. Moore Memorandums. -
RE: . ERNEST’ S7..IEXSER ? X '

CBS NEWS • ■ ' ' ' / ' ■
REQUEST FOR. ASSISTANCEv . 

7'7 INVOLVING*NmiN-CW'. , ' : '

. - • rooming house - from Which-, the fatal shot was fired, and -the
. ’ second, showing a Imger'area .that incudes not. only the rooming'-

■ house ’but’ theemotol-behind it.Where Motin Luther King was 7
:staying. . (These photographs bear .red markings that doj^- / 7

■ ■ appear on the ' actual.' scale. modeX.)
. ? 7.INFORMATION IN BUFLESf' ' 77 ' ’ 7.7 ' • 77 ’

7 ■ ' ■ -7-7; Builes- reflect.-that..Leiser- w^ Producer 'of
• 7 "The Reasoner ■ Report" devoted-to ’the-FBI that was-ttelecast'by-L' y 
■ -: ■ the 'ABC Network on September 30, :1973> and that Mr. Kelley

wrote Leiser on October:.1719W to state, ?I .thought the re-
‘ :port was weldone and-that- the Bureau was- ■treated' fairly ■ ■. 7 x - 

' insofar as,was possble.7, 7g../'77. J '

OSSRVATW '' 77 ■ - -7' 7. 77 77

■ - In addition to the.-fact'that an appeal remains pending .
7 •' with regard -to- Janes Earl Ray's'state cwurt conrVicition) -the 1968 - 
. • Federal -charge (conspiracy- to violate the -civil rights of Martin

• Luther-King)-- against Ray has'never been dismissed by the .-Depart-
'ment of Justice* , Either .of -these would be a bar to our furnishing 

’ : details of .’our Uvest|gatiM to, CBS or other news media. Leiners 
request f 'however, is. imi-^d to fimirg • the. scale model that was ■ 

■ ’ 7 ■ made by the E:XhMts Section: in -1968 and is merely' an. accurate. 7. 
7, and ■faithful reproduct-to-of the locale in Memphis whsre the. -
-- -7' shooting '.of- Martin • Luther •'•King occurred.-■ Thus, in -consultation; . 
7 ■ • and conGurreoce with the, .Legal,. Counsel - Division r.• the External. '. -

- Affairs Division feels, that the attached letter Wald be'sent.. ;
Reiser approving? his request to #B.the scale.mode., but .. -

■ pointing.■out. that our 'cooperation can .extend no funhef*.- : • 7/
®gCONMgNDATO&v'-:7 7 7

-7. That the'atachedL letter sent-to-Leaser, inviting him
■ to contact you -(Mr. Mo«r®> to make arrangements-- to film the. scale.

, model‘that was'-made- in.the MURKN-csase. ; .. . -

7-7 7".- 2 -
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was

sure what 
most

I

Dear Director Kelley:

ESL:ek

Ernest S. Leiser 
Senior Producer

Mr. Clarence M. Kelley, Director 
Federal Bureau of Investigate 
United States Department of Justice 
Washington, D. C. 20535

■ A Division of Columbia Broadcasting System. Inc. 
524 West 57 Street 
New York, New York 10019 
(212)765-43221

* JUL 161975

it is the clearest evidence of the way the asssssinatien 
comm tted.
Since!I have just begun work on this broadcast, I am not 
additional assistance we will need. However, I would be

July 14, 1975

You may remember me as the Executive Producer of The Reasoner Report 
when we did a half-hour broadcast on the FBI.

Since then I have returned to CBS News and I am presently engaged 
‘in a two-hour broadcast:, scheduled for the fail, in which we hope 
to take a fresh look at the assassiestioes of President and Senator 
Kneendy, Matin Luther King and the ateempted assassieatioe of 
Governor Wallsce. The principal correspondent for this progaam 
will be Dan Rather.' At the moment, I am concemrating on the King 
assass Nation.

I would like to enHst your assistance and that of the Bureau in 
this project. In reading the transcript of the original trial of 
James Earl Ray, in which he pleaded guilty, reference is made to 
a mock-up of the assassination site. It was presented in evidence 
by the Shelby Counity Attorney Geneeal, but I understand it belongs 
to the FBI. For a start, we would like very much to Hirn that as

qrateful if you could tell me whom to contact in the Bureau for 
gelp.f

Thanks in advance. If convenient to you, I would Hke to drop in 
and say hello when I am in Waasington.

Sincerely,
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July 20, 19T5
GENERAL INVESTIGATE DIVISION

This is the caste involving the murder of 
Matin Luther King, Jr., by James Earl Ray in Memihhs, 
Tennessee, in Aphil, 1968.

Attached Atlanta teletpe advised that Public 
Safety Commissioner Reginald Eaves has been quoted 
jin Atlanta daily newspaper as stating that FBI has 
:failed to cooperate with Atlanta Police Department 
in their recent investigation of this kilinng.

(Recent investigate by Atlanta Police Department 
its based on information received by Eaves recently 
pertannnng to an Individual, Robert Byron Watson, 
who has furnshhed statements pertaining to his knowledge 
of a conspiracy. Watson had furashhed this same 
information to Secret Service and to FBI in 1971, 
and at that time, during FBI interveew, admtted 
iniomlation was fabricated. Statement of Watson 
and results of imteaveew were fuxmihhed to Department 
in 1971 and again in 1975 when received by Atlanta 
FBI from Eaves. Eaves has been advised of this inorma- 
ton pertaining to Watson.)

Represiniativei of Atlanta Police Department visieed 
Atlanta FBI on 7/18/75, and requested t:o review FBI fi! pertaining to Murkin Investigation with speecfic 
interest in investigate surrounding Mustang vehicle 
driven by James Earl Ray and abandoned in Atlanta 
after shooting of King, and in infomation pertainnng 
to Robert Byron Watson.

Atlanta Police Department rehreientatVlss were 
advised of background infomation pertaining; to Watson 
and told that in the event they desired any ^formation 
pertainnng to FBI investigation, they should contact 
Civil Rights Division, Department of Justice.

Civil Rights Divisoni has been advised.

1 - Mr. Moore

JCCLcjl
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;. . FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

' COMMUNICATIONS SECTION .

' ’ JUL 181975 .
TELETYPEKOR

NR 005 CT PLAIN

3:25 P.M/UWOT JULY 18, 1975 LMM

TO DIRECTOR (44-38861) CTTN : SUPV* JACK LAWN# ROOM 5978, JEH

muRkin
RE ATLANTA TELCCLL TO BUREAU, JULY 18, 1975.

FOR INFORMATION OF BUREAU, THE JULY 18, 1975, EDITION

OF THE ATLANTA CONSTITUTION NEWSPAPER CARRIED A STORY ,

QUOTING ATLANTA PUBLIC SAFETY COMMISSONERR A. REGINALD EAVES

AS ACCUSING THE ATLANTA OFFICE OF THE FBI OF FAILING TO

COOPERATE WITH THE ATLANTA POLICE DEPARTMENT (APD) 1° THEIR 

INVESTIGATION INTO THE CSSCSSINCTINN OF MARTIN LUTHER KING. 

EAVES WAS ALSO REPORTED AS HAVING SAID THAT THIS OFFICE HCS

DENIED THE CPD ACCESS TO FBI FILES CONCERNING THE KING 

KILLING. THE SAME ARTICLE CARRIED SAC WILBURN K. DEALER'S 

RESPONSE TO THIS CHARGE WHICH IN SUBSTANCE IS THAT HE 

(WILBURN K. DEBRULER) KNOWS OF NO INSTANCE WHERIN ATLANTA 

OFFICE OF FBI HAS FAILED TO COOPERATE WITH APD NOR HAS 

COMMISSIOEER EAVES EVER INDICATED THAT THERE WAS LACK OF

COOPERATION ON OUR PART.

CARBON COPY do NOT FILE
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AT 44-2386 PAGE TWO

IN THIS REGARD, THE HEAD OP THE ApD CIVIL UHREST «m, 

CAPTAIN KEN BURNETTE, ALONG WITH DETECTIVE PHIL SULLIVAN AND

' JULDY WILLIAMS CAME TO THE ATLANTA OFFICE TODAY WITH THE REQUEST 

TO VIEW THIS OFFICE’S FILES CONCERNING THE MU Rm INVESTIGATION

*1'AND SPECIFICALLY THAT PORTION OF THE INVESTIGATION RELATING 

TO THE RECOVERY IN ATLANTA OF THE MUSTANG DRIVEN BY JAMES 

EARL RAY. CAPTAIN BURNETTE WAS ADVISED BY SAC DEBRULER

M" THAT FBI COULD NOT RELEASE SUCH INFORMATION AND ANY INFORMATION 

RELATING TO OUR INVESTIGATION CONCERNING THE ASSASSINATION OF

' MAR IT IN LUTHER KING COULD ONLY BE RELEASED BY THE U.S. DEpART~ 

MENT OF JUSTICE (USDJ>, WASHINGTON, D. C. (WXC, CIVIL 

RIGHTS DIVISION. CAPTAIN BURNETTE ADVISED THAT HE WAS 

APPRECIATIVE OF BEING SO ADVISED. CAPTAIN ARNETTE ALSO 

MADE INQUIRY AS TO ANY INFORMATION WE HAD PERTANiNG TO THE 

IKFORMATIOa FURNISHED BY ROBERT BYRON WATSON ALREADY 

FURNISHED-THE BUREAU AND HE WAS AGAIN ADVISED THAT THIS 

OFFICE RECEIVED THE IDENTICAL INFORMATION IN 1971 FROM 

ROBERT BYRON WATSON AND THAT WHEN WATSON WAS INTERVIEWED
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AT 44-2386 

PAGE THREE 

BY THE FBI CONCERNING HIS ALLEGATIONS, HE STATED THAT THE 

STORY WAS UNTRUE AND FURTHER HE FABRICATED THIS STORY IN 

HOPES OF RECEIVING A REWARD FOR HIS MOTHER WHO WAS ALLEGEDLY 

SWINDLED BY THE INDIVIDUAL WATSOH NAMED AS CONSPIRATORS IN

KING’S KILLUG. HE WAS FURTHER ADVISED THAT THIS INFORMATION 

WAS FURNISHDD THE USDJ, WDC, IN 1971 AND THAT THE INFORMATION 

RECENTLY RECEIVED FROM COMMISSION EAVES WAS ALSO FURNISHED 

USDJ, WDC, AND TO DATE, NO REQUEST FOR INVESTIGATION HAS BEEN 

MADE OF THE FBI AND NONE WOULD BE INSTITIUTED EXCEPT ON 

REQUEST OF THE USDJ, WDC.

BUREAU WILL BE KEPT ADVISED OF FURTHER PERTINENT DEVELOP- 

MEHTS IN THIS MATTER.

END

VLJ FBDQ CLR
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Routing Slip 
0-7 (Rev.. 12-1

(Copies to Offices Checked)

TO: SAC:
□ Albany 
□ Altuscpeercuee 
O Alexandria 
C Anchorage 
Q Atlanta 
n Baltimore 
m BimiinsJi® 
aBostcns

Buffalo
□ Butte 
S Charlotte

Chicago

B Cincinnati 
Cleveland

O Columbia 
O DUlas 
a Denver 

Detroit
O El Paso 
O Honolulu

H Houston 
□ Indianapolis 
fl Jackson 
§ Jacksonville

Kansas City 
Knoxville

□ Las Vegas 
S Little Rock

Los Angeles
1—I Louisville 
[•^Memphis 
fiMiamu

S Milwaukee 
Minneapolis 
m Mobile

1 I Newark 
fl New Haven 
in New Orleanss 
□ New York City 
ff Norfolk

□ Oklahoma City 
B Omaha

Philadelphia

S Phoenix
PiUstagh

, o Portland 
□ Richmond 
B Sacramento

.St. Louis
1~1 Sait Lake City

B
 San Antonio
San Diejp 

§San Francisco
San Juan 1
Savannah

r~l SeatUe
Q Springfield
Q Tampa
Q Washingtons Field 
O Quantico

TO LEGAT:

RE: Do,e“

JAMES EARL RAY;
DR. MARTIN LUTHER KING - VICTIM 
CIVIL RIGHTS - CONSPIRACY

Retention For appropriaee f"( .
0 For inO>mlatton f"l optional |g action □ Surep. by„_,□.,_.,-■!„,, I.-. ^,. 
n The enclosd is for your information. fused in a future report, ri conceaLall 

sources!, □ paraphrase cooteots.
□ Enclosed are corrected pages from report of SA„ 

dated .
Remarks:

_ . . IS cp?<f, _ ._______________Enclosed arfi3.thk■«prigiOrl-rne-tWo-copi.k» 
of RCMP letter dated 6/23/75. 1

Enc. 2
MU 44-38861 
f 44-1987
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OTT4 (Rev. 12-22-65)

4 r

. Date: 7-9-75

To: Director, FBI (Bufile : 44-.3886I )

C\ > Attentton : ■--------------------------------

From: LegarAMche, Ottawa ( 44-4 )

Enclosed are the following communications received from the RCMP: Original and 
two copies of RCMP letter dated 6-23-75.

Title

JAMES EARL RAY;
DR. MARTIN LUTHER KING - VICTIM 
CIVIL RIGHTS - CONSPIRACY

Character

Reference
Ottawa letter dat:ed 2-12-73,

Remarks;

Memphis note RCMP’s request and advise.

I.
Disseminatinn

J May be made as received .
J May be made as indicated by stamp on enclosuee 
J May not be made without further clearance with RCMP

Following offices would be interested in receiving copies of enclosures;
Memphis (44-1.987)

Status with this office:;

RUC
Bendfag
4- Bureau (Enc. 1) .
^ 1 cc - Memphis (Enc. 1)

1 cc,- Foreign Liaison Unit 
■ Direct (Enc. 1) 

JFB:jhc ’ •
(4)

Do not write in space below

,7 JIIL 15 1975 .

mcdonoU^*- six
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OTT-1 (Rev. 12-22-65) ' ” *

. Date: 7-9-75
To: Director, FBI (Bufile : 44-38861 )

of ■ । Attention :

From: L.egal Attache, Ottawa ( 44-4 )

Enclosed are the following communications received from the RCMP: Original and 
two copj.es of RCMP letter dated 6-23-75.

Title .

JAMES EARL RAY;
DR. MARTIN LUTHER KING - VICTIM 
CIVIL RIGHTS - CONSPIRACY

Character

Reference

Ottawa letter dated 2-12-73.

Remarks: ‘———— . 1

Memphis note ROK”s request and advise.

Dissemination
t---- 1 May be made as received _ •
O May be made as indicated by stamp on enclosuee
I ... I May not be made without further clearance with RCMP

FoHownng offcces would be interested in receiving copies of enclosures;

Memphis (44-1.98.7)
Status with this office:
□ RUC " ’

Pending . '
/ /"4"- Bureau (Enc. 1)
/ V^ 1 cc - Memphis (Enc. 1)
> 1 cc - Foreign Liaison Unit

' , Direct (Enc. 1)
. JFBjhc ■
; (4)

Do not write In spaice below
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1 PLEA^t ADDRESS
^ CORRESPONDENCE TO:

THE COMMISSIONER
ROYAL. CANADIAN MOUNTED POLICE 

OTTAWA. CANADA 
K1A OR2

HEADOJERTRRS 
DIRECTION GENERALT

PRiIr'E D-A DR ESSER LES 
LETTRES COMME SUIT:

LE COMMISSAIRE
GENDARMERIE EDYALT OU CANADA

OTTAWA. CANADA
K1A OR2

YOUR NO. ■
VOTREN® 44-4
OUR NO. 
^TRENO 68HQ-791-Q-60

June 23, 1975.

it
Mr. Joseph A.’ Marion Jr., 
c/o United States Embassy, 
100 Wellington Street, 
OTTAWA, Ontario.

Ri: Jaimes Earl RAY
Dr. Maatin Luther KING, Jr. - 
Victim
Civil Rights - Conspiracy

Reference is made to our letter of February 8, 
1973, and your Memphis report dated March 1, 1973, 
concerning dispositoon of edubits being held by our 
Force in respect to captioned maater.

It would be appreciated if- your Memphis 
office could once again cause enquiries to be made 
with Mr. J. Clyde Mason, Assistant District Attorney 
General, to determine the present status of matters 
before the Courts in respect to James Earl RAY.

Your assistance is appreciated. V

4aw

ElA: Marshall , Insp. , 
Officer m Charge, 
Federal Geunra! Branch.
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1 - Civil Rights Division
1

NOTE: Enclosed is result of 1971 interview of Rotert Byron 
Watson, of '.Atlanta, originally forwarded to CRD on 4/13./71. 
Watson is author of information forwarded to CRD on 3/18/71 
and again on 6/30/75. .
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779/75
CIVIL RIGHTS DIVISKO

ASSASSINATION OF
MARTIN 'LUTHER KING, JR.

ay 6/30/75

XXXXXXXXXXXXXXXXXXX an 1hm 
4/7/71 Atlanta

XX G. JC%t

1 - Criminal Division

1NOTE:: Enclosed Us result of 1971 interview of Ro tert Byron 
Watson, of Atlantia, originally forwarded to CRD on 4/13/71. 
Watson is author of Information fonrarded to CRD on 3/18/71 
and again on 6/30/75.
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FD-36 (Rev. 3-22-64>

> F B I

Date: 4/7/71
Transmit the following in

Via AIRTEL
(Type in plaintext or code)

AIRMAIL
(Priority)

TO: DIRECTOR, FBI (44-38861)

(RUC)

SUBJECT:*-^MUiKlN

^59'
Re Bureau amel to Atlanta, 3/29/71.

. Enclosed for the bureau are six coriei of an
LHMj two copies of iaid IBM are being submitted to 
MemmPhs, which is office of origin.

« In view of the information furnished by ROBERT 
BYRON WATSON indicating t;Sat the information previously 
furnished by Sim was not true, UACB no further inveusi- 
gation is being conducted ~by Atlanta

*#■&

2,7^

2- Bureau (Enc5'6) (RM) 
2 - Memphis (44-1987) (Enc 
2 - Atlanta
CSH:pab
(S)

s APR 12 «” 

2) (RM)

I

56APR21

Approved. Sent 
ial Agent in Charge , '

M Per
CPO S1970 o. 402-735
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In Reply, Pease Refer to 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Atlanta, Giorgia

April 7, 1971

, ASSASSINATINN OF
• MARTIN LUTHER KING, JR.

Reference is made to Atlantia memoranda dated 
March 16, 1971.

1 x On Apr1?, 1971, Robert Byron Watson was inter- 
vewedz* hisresidence, 764 Wildwood Road, Atlanta. Watson 
was refereed to the information he had previously -furnSshei 
Conce^Lhi-S,overhearing severe individuals discussing 
the assassinate of King and the assassination of Kennedy. 
Ztrson.sta1^ *hat the iifoormatoon was untrue. He stated 
t-SU^Hm S* Arnett, who worked at the Maggllan Art 
Gallery in Atlantia, had defrauded his mother out of $50,000. 
He stat^ she has not gotten any of her money back from \
Arnettand he has not f unshed her art objects which sh1 paid b 
SJ“ fofl ~Wa:son,stated- he beHeved that Gene PuuccH, Larry ' 
M1c and b111 Culley, whom he idennified as persons present 
when the remarks about thi assassinatOon were made, pad 
cons^red.w^h Arn?™ in defrauding his mother. le stated 
n1.*1^ that by telling this story hl would receive a reward 
and his mother would thus be paatially reimbursed.

,________ Batson fdcth1c not1d that on Dicimbir 22, 1970,
h1 was crested by the police department in Columbus, Geoogla 
fo^burg^ry. H1 is presently out on $5,000 bond. He st;at:ia 
that he went to Colimbus in order to obtain some art objicts 
in the possession of Wiliam S. Arnett which Cightfdlly 
belonged to his mother. He entered a shop owned by Arnett

T^^Sl.doCdlm1nt contains neither recommendations nor concisions of the FBI. it is thi property of thi FBI and is loaned to 
youLagency; it and its contents are not to bi iistribueei 
outside your agency.

B.CIK®?
“ ' It VI J-fC - rt.,„.
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ASSASSINATION OF 
MARTIN LOTHER KING, JR

and was arrested while removing objects from the shop. 
He stated that after he was arrested he told his mother 
that the story about the alleged assassinatron plot was 
untrue and the reason that he had made it up.

. On April 7, 1971, Mrs. Lilian Watson, mother 
of Robert Byron Watson, advised that Byron told her after 
his arrest that the story concerning the aHeged assassinatoon 
plot was untrue.and that he told the story in order to get 
a reward and reimburse her for losses she incurred in con­
nection with business dealings with Wiliam Arnett. She 
stated that she has retained attoreey Frank Blankenship, 
who its Legal Ai.die to Lieutenant Governor Lester Maddox, 
to assist her in her suit against Arnett. He stated that 
after Byron told her the information he furnsshed was 
untrue she has not contacted any individual or organization 
she formerly f unshed inoommatin to advise them that the 
information was not correct.

- 2* -

n
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6/26/75

AIRTEL

TO: DIRECTOR, FBI (44-38861)

FROM: SAC, MEMPHIS (44-1.987) (P*)
SUBJECT: MUMKIN

Re Bureau airtel 6/20/75.
Enclosed .for the Bureau are 4 copies and for 

Cincinnati 2 copies of an IHM dated 6/26/75.

2D- Bureau (Encs. 4)
- Cincinnati (Encs. 2) 

1 - Memphis

JCHjap 
(5)
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A UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

In Reply, Phase Refer to 
File No- _Memphis, Tennessee 

June 26, 1975

JAMES EARL RAY;
DR. MARTIN LUTHER KING, JR., 
(Deceased)) - VICTIM;
CIVIL RIGHTS

On June 26, 1975, tie Clerk of tie U. S. District 
Couut for the Western District of Tennessee, Memphis, 
Tennessee, advised -that attorneys for Jaimes Earl Ray filed 
a Notice of Appeal on March 28, 1975, indicating they were 
appealing to tie 6ti Circuit Court of Appeals tie decisOon 
handed down February 27, 1975, by U. S. District Judge 
Robert M. McRae, Jr., Memphis, Tennessee, denying Jaimes 
Earl Ray's potitoon lor a wit of habeas_corpus. Attorneys 
for Ray have not yet fUed -thur brief with tie U. S. Court 
of Appeals at Cincinnati, Ohio.

This document contains neither recommendatoons 
nor conclusions of tie FBI. It is tie property of tie FBI 
and is loaned t;o your agency; it and its cortert;n are not 
to be distributed outside your agency.

1*

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



Civil Rights Division

MURKIN

6/30/75

my 6/11/75

xxmjoDSXxxxxmxx an urn
6/25/75 Atlanta

• NOTE: Renats of Intervlw of Watson Jin 1971 were
furaihhed to Civil Rights Diviston on 4/13/71* 

1 During that Jtatorvriov, Watson revealed that the
information he furnshed concerniig the death of Matin Luther King 
was fabrioaesd.
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6/25/75

AIRTEL

TO: DIRECTOR, FBI (44-38861)

FROM: SAC, ATLANTA (44-2386) (RUC)

MURKIN

Re Atlanta n.tel to the Bureau, 6/23/75 (no copies to 
Memphis)* and Atlanta tel-calls to Bureau, 6/24/75 and 6/25/75.

Enclosed for the Bureau are six copies of an IHM 
dated 6/25/75, and captioned, "ASSASSINATION OF MARTIN LUTHER . 
KING, JR."

Enclosed for Memphis Is one copy of IHM for 
information purposes.

For information of the Bureau and Memphis, infoma­
tion in IHM no it only pertains to MURKIN, but contains a 
considerable amount of information concerning narcotics 
traffic. The witer of the letters, who most certainly 
appears to be ROBERT BYRON WATSON* is obviously an individual 
whose reliability and, integrity is at best suspect in view of 
the story he fabricated regarding MURKIN In 1971. Therefore, 
Atlanta fleets the infomation he has furmshhed concerning his, 
as well as others, involvement in narcotics traffic bears 
careful scrutiny before any investigation is conducted by any 
agency. .

The Bureau is requested to disseminate the enclosed 
IHM to. the U. S. Department of Justice for their evaluation 
and consideration, and Atlanta Wil conduct no investigation 
nor Wit Atlanta disseminate any information contained! therein 
pending receipt of advice from the Bureau and the Department. 
^Bureau (Enc. 6) _ ,
2-M«mhh. (44-1987) (Enc. 1) .
2-Atlanta '
BRBjcw
(6)
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In Reply, Phase Refer to 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

’ FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Atlanta, Georgia

' June 25, 1975 ’

ASSASSINATION OF MARTIN 
LUTCHER KING, JR.

Reference is made to Atlanta memoranda, March 16, 
and Appll 7, 1971. ,

The folOowing information was -received by the 
Atlanta Office of the FBI, from A. Reginald Eaves, Comms sioner 
of PuUlic Safety, Atlanta, Georgia, on June 20, 1975.

* Commissioner Eaves declined to identify the writer of the two
' letters, however1, from examination of the information contaneed 

in the letters, the writer would appear- to be Robert Byron • 
Watson. '

In February, 1971, FBI Headquaaters furmsshed Atlanta 
with information pertrining to the assassination of Martin 
Lather King, Jr., attrlbueed to Robert Byron Watson, which had 
been received through the U. S. Department .of Justice, 
Waahington, D. C. That information ss identical in content 

| to that furnhshed by Coimmssioner Eaves.

I 
I

This document contains neither recommendations nor conclusions 
of the FBI. It is the property of the FBI and is .loaned to your
agency; it and its contents are not to be distriuueed outside 
your agency1.
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Recently you shoul^havr received my story concerning the 
assassination of Prosiest Kennedy and Maatin ^u* King; also, 
information concerning U. S. paid ineormanis smuggling narcotics 
undor the protection of the Federal Government. . This is addx“ .
ttonal 3.neorrateon pertinent to my story which will aid an your^ 
investigateon. ' „ '

First of all, Mr. Larry McDonald of Maaietta who is now a 
Congressman has been closely associated wi-th Mr. Jerry Ad^s of 
Adamis and Associate as wetl as with‘Horman and Bill Jackson. 
Mr. Larry Moton^d was a very frequent visitor to Maao01en Gal­

. leries and he was wetl acquainted with Larry Meier, Ban0 Cuiey, 
Gene PwcoOl, Southerland and all of the other associates of 
Mr. -lorry Adams. • ‘

Back in the summer of 1974, when Herman Jackson was involved 
in a gold bullion smuggling operation -f^rn South A^ioa, u^n 
his return to the United States, he contacted me as he wanted to 
involve me'’in some iieegal "syndicate” transaction. It was at 
thto tmio that Herman Jackson told me that he and Mr. Jerry Adams 
had provided a tremendous amount of campaign funds to Mr. Larry J Mctonald. Mr. Herman Jackson inomed me that Mr. Jerry Adams 

i was responsible for seeing to it that M*. Larry McD0^* ^c0?:™ 
/ these campaign finds in such, a way that they wnuid not pre/o to 

. be a source of emobarrassment to Mr. Larry McDonald. IM. Herman 
! Jackson took grs^t prdde in the fact, that the campaign funds ^r 

Mr. Mctonald had been raised from sales of mari-junaa Which he per- 
J sonally distribuedd in association with other ambers of the 

"syndicate.11 . -

. The foiowwing inoomiatoon which im about to provide you is 
rather complicated and involved but I ihal_l ^art to exlain the 
operation 1° you to the best of my ability. T^s is ^h* big,

. thing, that I find it difficult to fully 0x1*11 everything thau
I know as there are so many people involved with so many bu^nc^s 
ventures"- going on. ' • „

Mr. James tong (also referred to as Buster) was involved in 
a "syndicato," South Ammrican operation. Thto operation invelyecL 

, the dealing of electronic" equipment, industrial equipment, fa.m 
equipment, computers, ^c. ^gs0 ^len goods/-^e ^nL^/SSuh 
.Arrrica where payment was made by a South Arrrlcan Conntry (Chito 
and Peru) in gold balloon. Mr. Jamrs Long (who was living with 
Cyndi Langley, tsOephono (404) 874-8072 hors in Atlanta) was in 
charge of securing those stolen g^ds and transporting them to 
KOy West, Florida whore Mr. Jimmy PowwOl and his brothers (whom 
I*vs mentioned in my earlier materials) along with some ^^r 
propio were in charge of transporting to^0 ^len geeds to South 
Ameica. I believe that thOy also mentioned Columbia as being onr 
of ths countries which they transported theso itolsn goods to.

. Hernan Jackson was in charge of smugling the gold bullton
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from South America int^the United States. Horman Jackson told ' 
mo that the gold ^ull® was coming up into Alalia. Once this 
gold was* in the United States it was sold by Mr. Jerry Adams 
through his Great American ‘Silver Company, Mr. Anthony N. Malek,. 
Mr. Hugh Franmin of Liberty Coin Company and by Mr. Ambroise., ,

. Back in the summer of 1974 Mr. Herman Jackson made a quick trip 
to South Ameeica in connection with this gold smuggling opera­
toon which hie was. in charge of. This was shootly after my release
from federal prison. . '

After I was reeeased from federal prison I did not know how 
to contact Heirman and Bill Jackson nor did I won’t to know. Mr.

■ Herman Jackson contacted me and told me ai about this •"South 
Ammeican operation as well as some other things which I’ll get in­
to shortly. Mr. Herman Jackson would not give me his teeephone 
number nor hi.s address. He simply said that he would contact me. 
I beHove that Herman Jackson was somewhat angry with me as I re­

. fused to become involved in any "syndicate opeeations." It was 

. at this -tm!’ that Herman Jackson told me that James Long would be
• contacting me. A few days after Herman Jackson told me that James 
Long would be contacting me, he did. ’ - .

It was at this tmn that I met James Long and.a friend of his 
from South Amwica-named "Heetoo." I believe that "Hector" was of 

' Mexican birth, but in any event James Long intoouuced "Hector" to 
■ me as a friend of his foom Mexico. Mr. James Long infrmled me 

• that they had just brought one ton of Mexican mmrijuna into At^- 
. ta and they wanted me to help them distribute it- for them. _ This 

was Just about a month or so before Herman actually made hi.s trip 
to South Ameeica. . ' ’

. During this conversatoon with James Long he infrmled me that
Cyndi Langley, whom he was living with, was having soxtoal rela- 
toons with one of the Dekalb County police cfeemssinners. Mr.
James Long further inOremeO me that Cyndi Langley had the comus- 
sioner "pussy whipped” so that he was cooppeating with James Long 
in his iieggal "syndicate" operations. Mr. Long further moro 
asked me if I wanted to meet the cfmless*lfnet' as ne was over at 

( Cyidd’s smoking marijuana and snorting cocaine.

After Harman Jackson returned foom South Aeerlca he again 
contacted me as he wadtlO me to help them to Oistribuee the gold 
buliopn. It was at this tmn that Herman Jackson and I had a . 
conversatoon regarding Mr. Anthony N. Malek (855 Charles Allen Dr., 

.*P. 0. Box 54534 Atlanta, Geergia, teepphone (404) 8?6-0810). The 
subject of Anthony N. Malek came up bltausl i.n order to talk to me 
Herman Jackson picked me‘up in his car and drove me around. Aft^r 
awhile Herman Jackson drove to Anthony N. Malek’s home on Charles 
Allen Dr. and we went ,in. .It seems that Anthony Malek was buying 
two bricks of pure gold from Herman Jackson. Anthony Malek pulled 
out a huge stack of hundred dollar bills and paid for the gold

' bullfon in cash. After-Hernan Jackson and I left Anthony N. MHek‘s 
’ home I started asking Herman Jackson some questions about Anthony

Malek. I asked Herman Jackson if Anthony was working with sons
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Wrif Anthony Malick w.s working with "the syndicate." Horman 
Jackson told mo that ?njhony MHok had boon workisL with him, 
Jorry Adams and the "sjlmicato” for years. I ask^ Horman Jackson 
if Anthony Malok had anything to do with tho assassination of Robert ' 
Kennedy. Horman Jackson told mo that Anthony Malok was involved in 
tho murders of Robert Konnody.. • . . , ’ .

Wilo I was in.federal prison Anthony Maek mot ny mother at 
a single club. Ho idOntifsed himseOf to ho r as a CI.A. agent and 
ho told her that he was investigating Jerry Adams-, Ge^ PU'coi.l, 
Bane CuUly In regards to .the smuggling of narcotics into ths coun- * 
try as weOl as, if I .remember correctly, the assassination of Dr. .
King and President Kennedy'. Whir I was in prison my motter woto 
mo about this incident'. Tho incident upset mo semewhhl sb I.wrote 
Mr. Fensterwald about this and forwarded my moohor's letter to 
Mr. Fensterwald. Ho is still in possession of tiw l^tes^

When I confronOed Ms MHok about his conversatenn with my 
mother he told me teat ho just told my mother Wat he worked lor 

. the CI.A. so that she would bo more wiilnng to t0!! Mm what s^ 
knew about the "syndicate" as ho was really working for the P'L.C 

, (The Palessinian Liberation Orgaanzatiei). Mr. Anthony N. ^lek 
i inomed me that the P.L.O. had sent him to investigate uh^ ”syndx- 
1 cate" as the P.O.O. had become very interested in tn° syndicate 
, • because of their operations in the M.ddle East. Mr. Anthony N.

Malek, than produced some documents which led mo to beloeve t^t ho 
was at least associated with the P.L.O. As I told you in an sllier 
letter, the last time I saw Fuad Hibish Ansara who is the dirsctor 
of the P.L.O. in South America, he told me that the P.L.C sus­
pected Mr. Anthony of working with the CI.A. Furthermore, Ms 
Fuad Ansara told me that the P.L.O. had suspected Ms Anthony N. 
Malek of woking with'the CI-A’for a Llong tme- AsEto^jou 

; sHisx’, I don't really-know anything ateut to assassination of
Robert Kenedy. I’ve only heard rumors on the sub-jocs. I would 

■ say tilt:'broauso of Anthony N. Havok's unusual erhlvior and tos 
association with such people as Jerry Adams and Hei'man Jackson, to 

( is worthy* of an iivrstigltOon. My conversation wi^ Ms Malok OC- 
’ cured after March 6, 1974. * ,

' If you will remember when I started my brief car^r of work- ^ 
ing for the Drug Enforcement Acdainnstritoon as a. "special empLoyeo 
in an undercover cempalCty, I went to sss Ms Caris Klmse'eirs^ so 
that I could arrange the purchase of large amounts of tord drugs 
such as cocaine and heroin. One morning I paid CMris Karnetctos. a 
visit at his office at Global Industries (teOephone (404) 5‘7”1393, 
to discuss sot^ng up some major drug deals. Ms Karnetctos at; tAs 
tme told mo about to cocaine smuggling into E _?as?s ^x1® J?®® 
South America, and ho told mo that ho was backing ttos operation

I with his money so that he controlled tho entire epeealion. Ms.
' Kirnetchos assured mo that ho would not personally touch any cocam0 

or drugs, bat he. told mr that since tho cocline was rsHly hs 
since his money was backing the operation, to would sor to. xt.tilt 
I could purchase Hl the cocaine and any ottor drug wuc4 to in­
vested i.n that I wanted. . . • ‘
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Mr. Kamotches told me that I would have to purchase any cocai.no I . 
’wanted' to buy from O-k®’ Mr* George Tock, Milandjbefevre, James 

- Long (Buter). I wouldnave set the 1% pound of ^caine deal up 
with4 James Long usings D.E.A. agent as my buyer. However, I was w 
unable to reach him at that time ,so I contacted Mr. George Tock. 
During this conversation I had with Mr. Chris Kametches regarding 
the drug smuggling operation through El Paso, Texas. Mr. Ka- . 
me itches told me some other things about this cocaine smugging 
operation into El Paso which I believe you’ll find very interest­
ing. I didn’t want to tell you about this portoon of the con- ' 
versation bettween Chris Kametches and my seer as I felt that you 
woulcdn’t believe me. Before I tell you this you must remember 
that Mr. Chris Kametches’told mo this and I’m just repeating a 
cunvereatOoh which may be helpful.

Mr. Chris Kameitches told me that" Mr. Bobby Jones in Et Paso, 
Texas is comppetely safe to keep as much as ten or twenty pounds 
of pur’s cocaine in the hotel-which hie owns in El Paso as no one 
is about to raid that place." When I asked him why, he told me, 
"because we have the D.E.A. on our side in Texas as well as the 
local police. Why even Senator John Tower*, and the pr*lernt Gover­
nor of Texas works for and with ue)" Chris Kametches further. 
said that they "’just .about control the entire' state of Texas in­
cluding Senator Benson*11 This came up when I asked Mr. Kametches 
about the pussSbiiity of getting b’jjted witn ail ^f that cocaine , 

• if I were to go to the hotel which Bobby Jones owns i.n El Paso, 
Texas. ..

When I wandered into Amboise and Company in Drcrplb:r, 1974 
and met Mr. Amboise there for the first time, he told me about 
Herman and Bill Jackson and Ron .Daveney as I’ve already told you. 
Mr. Amboise also told me about Mr. Woods from Clayton County, 
who is a D.E.A. agent who provides them with protection.. As I 
told you, Mr. Amoroise inoommed me that Ron Daveney was.in South 
Ameica is hie was in charge of a major "syndicate" cocaine smuggl­
ing operation. Mr. Amboise told me.that Ron Daveney wmld be re­
turning from South Ap-rica around the middle of January, 1975 wx-th 
a huge amoount of pure cocaine. Mr. Bob Amboise told.me that if . 
I wanted to distribute any of the cocaine once it arrived, I would 
have to go through the foioowing procedure: -

(1) I would have to go to Amboise and Company Jewelers - 
Reeaai, 87'Poplar Street, N. W, and see either himseef or Ron 
Daveney and tell them how much cocaine I wanted. (2) At fs ■ 
point I could either pay for the cocaine ub.mbiluuna t’^^ or . 

1 ■wit unil the cocaine or mari.^unaa was deiiveeed by Mr. Ewl 
Sellers. (3)’ Mr. Amboise told me that the cocaine was always 
either picked up by the buyer from E<a*l Sellers, or delivered by 
’Mr. Ea*l Sellers to the buyers. With a smile on his face Mr. Am- 
bruisl told me that, "all we do here at Amboise and Compaiy is 
take the orders, take payments for the orders and count our pro­
fits." Mr. Amboise told me that Mr. Earl Sellers is employed 
by Fox Photo Inc. which is really owned by Mr. Cuis Kame etches. 
Mr. AmProOise said that if Mr. -Earl Sellers were accidently arrested with some cocaine, he wouudn’t be connected by the-police to him.
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' That reminds mo, in regards to that conversation I had • 
with Mr. Chris'Kametches back in December, 1974 yarding the ■ '
cocai.no smmgggmg ope^ion Xoom South America iWo El Paso, ■ 
Texas which his money was^backing, I just remembered something, 
Whon I asked Mr. Chis Kametcnes about the possibility of a bust • 
occuring, Mr. Karnotches-’ reply was that this couldn’t happen bo- 
cause of the infUennee Which he dcscoibed.to mo. •

I next askod Mr. Kametches What would happen if an accident 
were to occur Which might cause the operation* to. be busted like 
someone getting arrested with the cocaine. Mr. Kametches’ reply *
to that question was that, "In that event, they h d a couple of 
fall guys who would take-the bust and not even know fully what 
was being done to them. Mr. Chris Kametches said that ■'those "fall 
guys" were Mr. Phil Reed and Mrs. Sandy Reed who is Phil Reed's 
mother. Mr. Chris Kametches told me that neither Phil Reed or 
Sandy Reed knew enough about the operation to really hurt them 
(m refeennce to Mr. Kametches and the other major people in- • 
volved) or to cause the entire operation to. be bustled.

• Mr. Kametches said that Sandy Reed was really excellent for 
"a fail" as she has been arrested in possession of almost an ounce 
of heroin before." It was because Mr. Kametches was using Phhl 
and Sandy Reed as his "fail guys to take the bust if anything . 
happened" that he told me to go through Mr. George Tock if I

. wasn’t 100% sure of my buyer. If -youil remember when I met Mr. ’ 
Rick-Good and Mr. George Tock on Highway 41 (at the Stake and Ale) 
to set up the 1*2 pounds of cocaine by (using a D.E.A. agent as the 
buyer) there was a Phhl Reed there. . ‘ .

- Phil Reed looks to be about 17 years old, has blond hair and 
was just hanging around while we were discussing the purchase of 

' ■ 1 pounds of cocaine. This must be the Phh.1 Reed whom Mr. Kamet­
ches was speaking of as he didn’t serve any useful purpose being 
at that ..deal other than to serve as a "fail guy." I don’t think 
he even knew what he was doi.ng there. Since Sandy Reed was bustled 
for heroin, you might be able to locate her or there must be some 
record of her bust. Perhaps, if you could -find her and Phhl Reed
and talk to them you might could secure, their cooperation (but only .if it didn’t cause them trouble or put them in a worse posit^n - 
Ikke being kiiecd by "tine syndicate.” I hope this iniormstOon 
proves helpful to you. ' , , ’ ’

‘ • ' ' ’ Sincerely yours,

P.S. Power to the People!

।
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^ v My father, Robert Willard. Watson, worked for tho Fulton County
* Shoriff‘s Department nearly twenty years whon killed in lire ci-cuty.

Ho graduated from the John Marshall Law School and served as a polico- 
man for the City of Atlanta for several years. ne was in pilitary 

j service for more Johan eight years, recoding the Bronzo Star (which
• was the second highest military award at that-time; and the Pumlo
. _ Heart along with many other military honors.

■ Being a sever© asthmatic, thus spending all of my time indoors *
• as a child, I devoted most of my tome’ too tone stoudy of archaooiogy, ,

, anthropology, paleontology, history, art history and geology. Mr. * ■ 
, Wllam S. Arnett (Bill Arnett) its weH noted in the ar it eor'pmuoty, 

. having over two hundred pieces of ancient Chinese jado sculptures 
. dating back over 4,00o ye^s which .'he donated too the Atlanta Mcrnori-

- als Art Center along with numerous other works of fim art.
In the summer of 1967 Bill Arnett came too my home and invieed '

' ’ me and my mother too visit his place of business which no was just
• opening up. He inOomlod me tola t he inennded too call nis place of , 

. business•"Ifegeeions" and that he would be selling ancient relics,
’ coins, ■fino French Period furniture, etc., and that he knew my 

’; mother and I would like it. We visieed Bill at Magellons and no .
1 iproduueed u.s too his business partners din this venture. They were

Geno PwccOI, Larry Meier and Bane Culley as well as Mr. Jerry 
Adamis who is the owner of Adams and.Associates Collections Agency

’ as weH as The Great Amreican Silver Company.

'Geno PuceUs interest centered around Pre-Colimbian art • 
' ’ while Larry Meier worked with tohe rostrrttion of broken or darnaged 

J ■ works of ancient art. Bane Ctlley didn’t seem too have much of on 
\ ■ interest other than his associati on with Mr. Jerry Adams, Gene Pur­

cell, Ben PiOpan, Larry Meier and a.1 of tohe other associates- of
1 Adams and Associates C:rleetiro Agency. ' • ’

, , ' Shootly after Magollon Gallor°es was opened Bill Arnett was . r,
. ’ - already starting too disassociate himself with his nowly found busi­

. ness partners. Bill Amt was suffering, many losses due Joo th^ts
' and unethical business practeoes on the part of hi.s associates. How- 

‘ ever, he didn’t tell me the. full story unttl about a year after to^ 
' busilness had closed.. , . , "

,' , ■ Io any event, Bill Arnett, Gone ’puceel a°d Lorry Meier sug-
, ' gosted tohat since I was so knrwlodgabOe on aaociooi art tOli, perha>s,

I would like to work with them. They said they knew very^little a­
, ' bout ancient coins compared to my knowledge I ha a in tohe field, and 

that i would bo noodod rather badly too girado and price the coins as 
weH as to identify them. They offend to pay me in eith°r money, 

. coins, relics or whatever the business had for sale. Since I was
so young my mother toook mo too Maagoion ’s Gallery two or tOroo tmes 

. , ■ a week after school too work i;horo. x was paid very wc°l for my 
‘ services and usually desired too be paid in ^it^r coins or artx-

.facts since I had money. . • ,

‘ V .

I ' . ’ > .
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. Geno Purcell cad my mother appeared t;o be attracted to each ‘ 
other, and Gou0 shVd much interest in her. Mj^other was very

• lonely after my father’s death. Gono Pwcoltt was vory much im- ’ 
Passed with my knowledge of ancient art, etc., and used this to his' 
advantage t;o soo my mother. •. . ,

) _ Tho business wont off very well when it first opened, but by 
Christmas, 1967, it had storied to go down. It was at this time that 
Gono bocammo disgusted with Bit Arnott because -ho said Bill prcecd 
tho rolics too high or didn’t want to sell them at all. Bill Arnott

.was upset over the toemendous large amount of vat.uabt.es which had .
been stolen or "lost;'J., According t;o Mr. Purcdl, he threw Bill out / 
and told him not to como back. According t;o Bill AmcOt’s version• of the story, he got what ‘ ‘ '
In any event, Bill Arnott 
1967.

little was left of his things and’ left;.
left the MaggOlon Galleries around Christmas

s

<

On one occasion when I was at Magelions I had notceed Gene with ‘ 
with a dip). I thought that Gene Pxrcell4 gun (some sort of rido __ „    _______  

. had this rifle for tho protection of Magelion Gdieries. Gono Pur-
cdl expressed a desire for an ML rifle so my mother bought one foom 

, • my grandfather and gave it to Gono for Christmas. On numerous oc-
casione I would soo Gono Purcdl, Larry Meier and Bano Culley dem- 

■ ing.or otherwise working on their guns. On another occasion when I • 
was at Magelions Gdieries, just about two weeks prior to the murder 
of Dr. Maatin .Luther King, Gono was examining tho si.to of another

I rifle He often times would brag about being an expert marksman

' On Thursday, the wook just prior t;o tho assassination of Dr. 
M^in Luther King on April h, 1968, I was going to work at Magel- 

. Ions GaUeroes (after school). My mother dropped mo off there and 
left as sho usuaHy did. I noticed a black late model Cadillac which

• belonged to Mr. Jerry .Adams in t;he yard. *
( As I wUced into the foyer I could hear. tho T.V. on and mon 

talking in the room which was ldjloieht to the sma!l foyer. Gone 
Purcoll camo out of this room and met mo before I could walk in, d- 
most'imrneOdatoly after I first walked into the front door. Gone, ' 

‘ Purcell soemod overly nervous for some reason almost as if ho didn’t 
want mo t;o bo there. Larry Meier, Bano Ctlley, lorry Adams, Gono 
and several other mon whom I didn’t know were in tho room which was 
the den to t;ho right of the foyer. I only glanced upon them onco 

, before Gono Purccll dosed the door, though he'left it cracked as 
• ho stood,there and asked mo to go get him some cigarettes and gave 

mo extra money t;o buy something for mysslf to eat.’ ’ •
, I didn’t want anything to eat so I bought the cigarettes and 
went back. Tho front door was ajar so I wont i.n. Since t;he foyer 
was carpeted and the TV was ’’ill on, no one suim to hear me. I

‘ stopped suddenly (as I was just about to enter t;he don t;o the right
where tho. mon were.) I heard Gono Parcel! saying i.n a very dear 
voice that he was going to shoot that damn nigger bastard King in' 
the' hoad and fame a jailbird just as they hd Kennedy. Tho T.V.

‘was, on the .news at that time which was tolmng of Dr. King’s lead- ' 
ing the strike by the garbage workers in Mernmhis tha.t d^. Mr.
Jerry Adams voice said that tihey would kill Dr. King exactly one 
wook from then to the day and about the same time of day. ■
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I
. After hearing ^s I decided it was best i^ went and had . ■ ■ 

• f*something to cat .as Gone PtrceH had suggested earlier. This I did
. ’ and in about a counlo Of hour's I‘retunnod. to MaaoOlon’s Gaaieries 
, and ateempted to appear as normal as possible. About this timo,, my 

mother picked me up. No' one appeared to suspect that I knew my- 
thing about what was said in that den by them. •

. When I got into the car with my mother I told her that Dr. Kim 
was going to be killed. She asked mc how I know but I would not tell ’ 
her mil Dr. King had been murdered. She told me that I didn’t know 

. that, but I told her I ,did. I told her the place, day and time Dr. ,
, , King would be murdered as weH as how he would be murdered. Just as. .

’ - I had said, he was shot in the ho ad. _ ,

A^r Maatin Luther King was murdered. Gene, Larry and Bane left 
e country. Gene told me just before leaving that he may "never come 

; ■ back, ” and tha"- I could work with. Jerry Adamis and purchase what was
. lift of the artfaacts from him (Mr. Adams) since most of them had been 

.; moved t;o hi.s office which'was locrtld over RegeenteinS store in Buck- 
i head. ■ ' , ; ,

•. • - I did not see Geno Purcell, Larry Meier and Banc Clley unnil '
i - James Earl Ray was apprehended. My mother and I believed that if they 
I knew,tiha I had overheard the conspiracy,' they would have us kined.'

। . wI decided that the best thing for us to do if they came back was to 
| . go back to Magellons and act as if we know nothing.

I- ’ ,When Gene Purcen, -Larry Meier and Bane Cdley returned, we went
I 1 back to visit them at Magellons Gaaiery. Larry Meior came to the 
I front door which they always kept locked and took us down to the bstl- 
!• ‘ m>nt where Gene PxrceH, Bane CHley and a man they referred to as 

"Bannscor. ” They told me they had just gotten back into town. Bane 
■” CHley said that he had -just gotten back from Spain. ' .

• ,Gene.Duren was acting as if he was re-armgnng some Pre- -
■, Coouurbia relics as soon as I stepped into the room. I boHeve that .

■ they had been do ins something else ,i.n the basement as 0.1 conversa- 
toon stopped as soon as I lntlrld the room as there was nothing there

1 but a fow pieces of worthless broken pottery. • ■ , ,
( ‘ LarryMeier asked me if I would come uo stairs for a few minutes.

. ; Later, after we left, my mother asked me what Larry Meior had wanted.
• .’ I told her that he said that "bad things happen'to people who overhear

■ :■ the wrong things and tell the authorities. "He said their car could be
( 'blown up, they could be shot, their house could catch on' fire. He said

. that they could even get i.nto treble with the authooitees and O1 sorts.
• of accidents could happen to people. We didn’t go‘ back out th^ after 

■ that. . , ' . f '

We later decided that the only rgght and proper thing for us to 
1 do was to get this inooraatoon to the proper people in spite of the 

’ risk to our Ifee. In June, 1970 we foew to Washington, D. C., at our
own expense, to try to sec President Nixon. We were unable to soe him, 

■ and we spent several hours being inlcroegaled by Secret S©rvice Agents. 
During my queetioning by Secret Service Agents,-I was asked if I had 

. seen a psychologist as I roust be crazy. I wst ^‘ttor told that; I co^
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I

fUrtherr told that 7®uid bo committed to a -.montAinttitutxon ^r^ 
.touting Ikeo that anFthat if I didn't take h^ »!« and fo^ct the 
whole -thing, I would probably end un -in an xn^xtutoon f somo sort. 
The Secret Service Agents had,been sent to the guard station of the ’ 
Wito House by President 'Nixon whom' the guard said he had caliod. .

1 After being treated very rudely by Secret Service Agents, o°h. 
guard at tho guard house there suggested mc, perhaps, s-h^ld ^h tno 
F.B.I* in Atlanta. Upon our return to Atlanta, WC didjus* that. wo j 
wont over tho story with.tho F.B.I. in Atlanta, and whxle doxng ti, t 
one F.B.I. agent said, ”Oh, Gone Pucehl, the gangster, yos, we know^ 
him." WOl, if they know him and they know he^ a gangster, why isnt 
ho in prison? Neither Waahington or tho F.B.I. horo accepted our 
story. • . : •

■ WO decided then to got an attorney to help us got the iniomtt0on
to t;hO right pooplO who would tako proper action on it. Wo ^nt to seo 
an attorney wo knew by tho name of Lynwood Maddox who be^Oevod ^o13’’’.mI. Maddox went to soe Senator Talmadge and Congressman Wetnor who re 
fused to assist at aLl. Mr. Maddox then. arrxn god for us to see Jhe^ 
Governs who was Lostor Maddox at that time. Govern^ Maddox J?*0'101 
and was polite and friendly, but did nothing. Lynwood MaddoJ trhen

’ drovo to Winder, Georgia to try to soo Senator RussOi, but th° Senator
was too ill to seo anyone. - . - - * j

II Finally, after reading an article in the new^ap^a^LBefaaa
. Fensterwald, Jr. heading the Conttce *o Invhttxgae Aj^as-mhons, 

Lynwood Maddox made arrangements for re and my m®ther to.^aaeLwth 
• Mr. Ken Smith, associate of Mr. Fensterwad^. ^M S^tLcamOotoation 
Atlanta on a number of ocastiont where we gave him all the ^^maXo n 
we know. He also had me to make a tape of the coiver^Uon and what . 
had occurred regarding the conspiracy. , •

Both Mr. Smith and Mr. Fensterwald have done extensive® inve^ga” 
tion on these people and have tubstatxatxng evidence to sUPport. iy. . '
stor?. at they have been working on the case £3^ si^e 1970; T^^

. soxmiatxon they have hat been given to every branch of the Governmen., 
who refused to act on it. *

. '% ‘ After we turned the informatoon in, it evidently 8°^ back, ti^ 
thA neonle at "the syndicate” approached me and told me tha^ V

\ .had been decided that my mother and I would be kJlh£dJ\aThhope0plh w^ 
' icontacted me was Gene Mucoei and two bothers by *h® nSe^ if and 
’ • Horman Jackton (sometimes Herman ^es the nam%B iiardL^nsteadeOtJO xn- 
lJackson). These people told me that it wotfd do no good ^1610x1^ - 
•form on them to the Government as they had people iO/hO^vOfOmOith • ’ 
• hUh in the Government.. . They told me that if! w^ Co^?1OrttO1Wit I 
• theh, they trould not kill my mother and me. Her ma? s\xd that sonlive 
could notharm them by inarming on them, they w^M a** Use^e™ •

‘ if we would maantain olote contact wxth them so thhy„OiSdakhepaanery 
-on us. He said that we should do this by opening an^hOri-a tifijOrk- 
•• w^hern Ikko Mahlons and th** 1 s^d ^o o™^ with B11 Jack 
- son who woUld be going around the world very a^tly.
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■ Gene Purce1l sWd ho was going to Columbia^^uto Ammrica and
*- that ho would get some rcal good ?r1-Columblac*1Cdiac• art. My ^viei 

objected to mo going, but after much persuasion, she eoc0rC?1d Os™^ 
neither one wished to dio. Gene Purcell said rhat we wo^ldt-ha e

■ invest over $5,000.00 or $6,000.00, and that we^o^d 6^^^ C01^ 
back many tmm™ over wter the artiaacss wcrc shipped to the U.S.A.

■ I went to Asia with Bill Jcekoot who is' an elderly man as is ^s , 
bother, ironman. Both mon speak with a Northern accent, and ^d wa* 
they wrre Xoom the Great Lakes area. Herman said mahhe had lived in
Chicago and Bill said that he had Hied in Delroot. .

L Wile in Southeast Asia Bill Jackooc always managra to par* com"
pany wirh me as hr had to attend to his buoi.t1oo. So Wille BUI Jack­
son took cari of his business, I took cari of mini. 1 ^m1 _redly excellent contacts for ancient Khmrr ^ul^ure from Ango* as 
Irei! as anoint' Siamese sculptures in borh bronze and ston1* t ^aL 

tbli to locate some truly outstanding puces of. ancient; Oixncso j° 
Sculptures at one plan Jin Asia at viry very low prices cs weel as 
?cunesu porcelain of the Sung, Tang, Yuan, Ming, and Ching Dana0r■iO•

1 found all of these wonderful buys by going itto tile ^wntr^idl, in­
to ■sccC! viia^es which onr can reach only a* certain rimeo of t'°r 
yiar as thev must br reached by narrow dirt roa.e.s which are impossible, 
to travel during the rainy oecooc. „ ,

All of roio required a tramicdouo amoortt of f^ ««* caJeoci£ . 
on my part as I was ecuhht .in the rany srason uo nuntx^ and I a^« 
'didn’t make it out alive. Whin I was through ^Hi^ic6, I had..over 

; ’ thru tons of objects of art and I had nen* ar^nd^2^^^^^^ 
was insurance ■cociv from my fathers death and grandfather s death* 
I ran out of money so I eieieie to return to the U. S.

' • Everything was ready to ship to the United States and1 all ^a* 
. reccined:foo.ra0 to doo in Bach0ok was to waat for a ship to come for 
7my things to br loaded on and I would havi had to wia* 0C^^dt^eti0cO■

■ ’ month for that so I returned to the U. S. in October, 1971*
’ Vachira-Subhhaeoolit was in. charge of aborting the shipmeStLs0

1

Subhachowlit had been with me duringit was in good hands. Vachira Subhaaeoowlt naa been wx™ me du*^ 
my mauls in which 1 coliecled rOio art and^howed me wh«re tofnd- Nationathese fnm puces. I
Museum of Thailand to

Vachir
had already gotten permissOon foon the National 
ixoort these pieces* Bill Jackson was oittxng 
was towed by hm Io loan Him sots money whh” 
I had or not as I was using my checking ac^otrnt: 1 me up for motra and,1••I didn’t even know if a uau ^ hv- as *   g - y^~v> con.; : Upon my return home, I received one of my ^a^lst ^Pmenrs J, thhtCOCr

: tLim some relics which wasn't of t°o 6^* ValUl^bUtLktr^itOat ’-money would maUtiply many taces ^ce t^t larges* OaiaCtkar£llec*ir* 
J mhnoh I had sPlnt so long a tde and put so mucn effwrt inta col11^!^

, V • Before leaving for the U. S. from Asia, 1 did jeearn WnthVCl?Cbse- 
^ece of inoormatoon from Herman Jacks™ as Homan toldt-hS tOCmuniOts.
' pent Kennedy wos killed because he was conspiring with the cojmmnn.sts*^
* Thon aftcr'my return from Asia to Atlanta, I received news from BanS-o^ 

than! aymmndrand as so cd to Vachira Subhachowlit had been arrested by
> American Federal agents. Vachira SubbochooJlxt was arristld in tovemn*# 

1 A?71^OtlyeCbOSt agl month after I had gotten back h^e. Ne^ess to
' say I was really very worried about my shipment. I had sent Vachira

>
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‘ Shipping expense money, to put my shipment aboard..
, Just before the heroin was sent to my home through/he^^of^ 

armed, ski masked’men broke down the back door one might abovwsh^dP*^ 
. while my mother and I were in the den watching the/‘V* .The^Urthstrike 
us intothe living room knocking my mother down a^CaUninSohewhXstw 
uer head againsn a porcelain elephant.. They dtmaudtd to know w^e^re our 
money ^d valusbles were. I told them there was no money and ofa<whit 
Untie money wo had my mother had deposited in her checking account ,

Two of the men took me Into the back bedroom, ’amsacknS St^.rw°'is 
' and ste’aling $31.00 foom my so theirS handbag. They told me that they 

were Feing'to kill us to keep Us from tel^ng what we kntWRabeUtlft;hL>A syncli^t/operatoons which BiU Jackson wibeWetr‘btexng in^an2^ where 
they were warbling heroin into the United Status. The other uwo mtn
sbill had a gun on my mother when we went back into the inving room, 
where my mother was ssiil on the floor. .

V1

•4

They told her to get up that they were taking us to the basement 
and thaeythev were ’’going to blow our damn brains out and burn th! god 
& hiusth■tywWt’’t Jgotgs ’we started to go down into the b^ement, a 
SkhS awhe door. They told my so(.ftr to go to the door and ’ 
that if she treed anything they wo.uld shoot both f uSd TMLmo^f^ra 
went to the door and it was Oh*is Barnum, an old fr^nd I knew room . 
High School. ’ ’

f I . As she .wptutd the door to speak to Cris Barmm, she ^Xd ou
on the front porch and staged screaming. As she did, I staj .
wrestling with a big-fenow with a sawed off tfOt gun,* HeeJ^J have 
weighed 200 iWUUdb. I wrestled the gun from hm and levelea i. on 
tieback of his head, and as I did hf stareed romnlxg awaj °° • • ■
Even though he was much larger than I, ne se®^ Yta^atn sahe "He’s 
been on drUgs. After I had gotten ’the gun, the othe r men sad’ Hes 

cun let’s get out of ftrt♦" My mother said later that
Coris had ^eked in the door and asked if this was ferhrtai|.;laHt^2SW - 
hadbeen veeeing at'me to let the man faet the‘gun as he wwla

. had ve^rned ahis to the police, but the mtn were ^ver W*.

• >■ -Shhotly after 'that a magazine wrapped in brownA^tnbfrWOS 0^- . kok, Thailand came tfr<Oxgh the mal. I had m^Ved to ThimS’1ttr. J^to^
' kok’and was trvixir to hide out from the gangster's as i was cOSsplt y

uunerved by tncritfiUg at, this point. Iwas sfi3ri’Udtin aaathmegh 
with bwst frennds there and I di^’t SW?WS%ntr‘inWfttUt ahSir.c

. I -would caai. My mother told me wetr the tetephout that wrapped in brown paper had irri.ntd from the O'r■tUo>andiO;faOrbfnuUod '
- w^appe 4n‘ the ^hoooier bag with bwst things I had left in henhouse

pn the hall closep.She never removed the brown paper wrappi^ to 
iniOfi.has^c was not unusual for ne to ’receive magazines, journals, 
ope from overseas on such subjects as art fisOory, archaeology, 
ioU0fCil bcntuti£ oociology, physiology. I stm receive masa^es . 
from oetrbtib. - * • ’ . '

£
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I' . ■ I was in ?o^rry Jo pick up a magazine ^m ny Mother’s .

?™° aLLWas iv.ng a ^ng way fen her and I had plenty, of read- .• ing material at the apartment so I never did go home tb pick un my 
_things f^^ho hi4 do'set which was the shopping bag with the ■ magazine and other -iieos. g

' My mother told mo that at least a dozen narcotic agents sur- 
, rounded our hemo and came m on,her and Chis Barnum with drawn t

guns. Unfortunately,;.Caris had just dropped by to sec mc as he did
. not know that I was .living in Chamblee as I didn’t tell anyone other 

than my mother and the frinnds I moved in with. • .

The agents later raided the apartment where I was staying and
• took m£ to j^ for mportatoon of he roin from Ban gkok, ^Thailand ■

through the U. S. mail. They found no drugs or anything ilOgal
,?ro I was staying. My mother told me how the agents had made her

' • ^Ki^o’0 p^ce, not permitting her to even go to the bathroom
' Chie *hey.rios,a‘k^e‘1. o” home fox-hours, burning us two ftoe l.aco

abiMloths with testing equipment and burning a place on our
. ’dressor.

; Also, my mother had mooned me that after a colored a^nt •
l ^archod ths baserrnt, a sterling silver oaiacito ring (antioue foom ‘
\ gnni) was missing. The ring was on a display table in the basement.
i Jy m°lhor and‘I had been trying to-sell a .few iieos since our ship- "
I * nent fooo Asia had not arrived. ’ - :

J • Vachira Subhaachowit was in jail and had inform a me that
। Amorioan Federal agents who arrested him had taken my shipment of •

. ar*0™" though thirr was nothing Higgai about the shipment.
‘ . Vrchlrr had born arrested in November 1971 for sending heroin in 

the maal^ T^ nagazino was sent to, me via Air Maai and it arrived - 
. in January, 1972. It requires only five.days to receive a letter

- . , or package via.Air Man-from Bangkok, Thailand. Whoever addressed
• , . th0 full magazine of heroin to mr was not Vac'nira Subhaccoowit as *

, th0 hindwwrtina was- not the same, plus the fact that Vachira was in
' : jail when the heroin was sent. ’ ■ ,

A ,’ ' If yachira was going to send nr heroin hi would have sent it
' in a much moro :intellageit fashion than just fillina up a big plas-

■ . • tic bag with heroin and .rollina it up in a magazine, wrapping it in
| , ; brown paper and sending it Air Md. This was the first time I was

. ■ ’ famed and I just didn’t know what to think of that. I cetainly
: ' didn’t ask for anyone to send me any drugs from oeversrc.s and I don’t

. . know anyone in Asia that’s a big drug dealer other than Bill Jackson
. . and hi.s associates so mayb>e that answers the question of who sent no .
, that. I only know that I’m innocent of.tho cr*ime of importatoon of 

* heroin. * - - .
. The Federal B.N.D.D. (Bureau of Narcotics and Dangerous ’Drugs)
( 7 agents took the wrapped up unopened magazine from the han closet.
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| . I had spent day down town shopping. An I had finished
j ’ I decided to go to Buckhead as it was such a nice day* Wion I ■ 
' arx'ived in Buckhead, I stopped- in the little park at Gardcnihlls 
; ' . to speak with a couple of girls I knew. A HtHe latter four boys 
! , I once went.to high school with (Bobby Black, Stanly Henderson, ,
I Charles Lorenz and Alin Barks) came up. I was never close frionds 
j • with these four boys and I was nover cnemies with them either. 1 
] simply know them when I saw them, and we were on good speaking terms, •
j' though I never associated with them. t
| , ’ These four boys .invited me to go with them and go horse back

• Riding.at Charles Lorenzs tairm in Sandysprings. Sinco/it was such •
a pleasant sunny day and yet early, I thought it would be a., good idea

I so I agreed to go and accepted their invitation. Wett, I didn’t go
J horse back riding. I ended, up in the woods in Sandysprng•ps with Allen
1 . Parks stompiig; me in the mouth, Charles Lorenz hitting me on th0 head
I : ■ and tar with a stick. They also cut me with a knife.

’ . , Because 'Chris Barnun had told everyone in Buckhead and Sandysprinss
’ about the break-io by "syndicate hit men" and the raid by Federal

!gents that found a fortxrnt in drugs, these four boys thought that I 
as a big dope dealtr and that I was cither carrying a lot of dope or 
lot of money around. I carried ooith r. I carried only oio Greek 

ilver tetaadachmx of Aotiacocus VII of Syria minted in Antioch during 
ho second century B.C. which I had purchased eaalier that day and had 
ritten a check for as I was not a'drug dealer and, therefore, I didn’t 
avo a lot of money to carry around on me. .

'! , ' I had only the ancient Greek coin, a piece of jade on m0 and a
• I, piece of jtworly which Brio doKolb of the Gallery dcHautbrcau nad nad.

| ' for me. I had under $10.00 in cash on me at the time and, needless 'to
J . say, I had no drugs of any kind. ■

J ’ • After I was brutally btatened and robbed, I went to the nearest 1 house in Saidypprinps and th0 residents of that house called th0
i • poiici for mo. I told a City of Atlanta doctxvo wnat had happened -

\ including OLI details, ^d ho showed me mug shots of th0 f^r hoyc
• and said 'that theyihad a long history of drug violatooss and drug re­
S • lated offenses as thoy were drug addicts. This I iover knew or I
| • would not have associated with them. .

.j > • The pblico located t;ho four boys and arrested them. This dec­
- • * .tive then called me aid spoke with my mother and mo, forming us

h' ' • that they had recovered my gold medalloo by Eric deKolb aid my a0-
; ' cient Greek coin and for us to como down and nick thus0 ioems.up.

j . .' When wo went to 'tho Atlanta police stateoi downtown to pick these •
1 '• it^ms up, the doctivo had only my gold madollc0 for mo. (Hi no
| ■ ’ ■ longer had the'Greek coin as bio had said), and worse vhan that, he
j arrested me! ' . ' ' . - .
- It peemp that when,the police picked those,four boys up, they .

•4 ■ had iarcetCcs in their pOppePPi.On which they sai-d they had taken
:,l off me when they robbed mo. They also told the d^tivo and th0 
I * police that they wore going to kill me. The d^tivo told my mottor
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< and mo that ho wa^putting no in jail fom.y owF safety as those 
boys saxd that they were going to kill me. If ho thought 'they 
WO™ serious™. thoer throat, ?$y not koop then-in jail?. When‘it 
^1 boxls down to it, I was svt-ll arrested for dxstrxbutxon of nar- 
cotxcs. Ail that had happened was that I was the victim of a rob­

' bery aM brutally beaten. I was treated at Grady Hospital and 
later.at the Popco do I°on Infimary where the stick was stuck way 
down into my ear causing severe bleeding. , ,

. ', We had to hire Mr. Ernest D. Brookins on that case and pay * 
hirn a $500.00 retainer fee, • It never came to court as the police . 
^uld not have had a case against me because I was innocent* of the * 
offense. AH the police did was further victmiize me after I had 
already been through enough trouble with that incident, not to men­
tion costing me money which I had to pay an attorney. Dilane Sul- 
ivvan who was with me at the park that day would certainly ha ve 
testifeed in my defense but the case never came t;o court. To mare ■ 
maters worse, the syndicate was iln contact with mc again so I de­
cided to move out of my mother*s house as I did not'want to fUr- ’ 
•her upset her or caus° her to get kiieed or anything. (

I clearly remembered what had happened eaalier when we were 
broken in on by the four armed, masked men, so I moved into an •• 
apartment with a f^end of mine. -The syndicate people still knew 
w^re I was but I -felt that my mother would be better off if I was 
Away. In moving away, I had to sacrifice a lot of security as this 
apartment was not fortifeed with the iron doors with bullet proof 
locks, barred windows, etc. as was my mooher’s home, but my mother 
was on the very verge of a nervous break down and one more inci­
dent would have pushed he r off the deep end. AH this had already 
effeceed her very badly as she suffered and ssill suffers foom ’ 
magrain headaches everyday of her Ifee. I felt that it was in- 
my mothee's best interest that I move out. . .

Herman Jackson and Wayne were still giving mo headaches as . 
they wanted to keep an eye on me and when they were not keeping an 
eye on me they were' calling me over the phone. I never know Wayne’s 
last' name as no one ever called him by his last name. Ho iveed in 
the HU Top Apartments right off Piedmont Road in North East' 
Atlanta with a blond haired woman and her children.

Wayne did pilot a plane, that much I did know, and he was work­
ing for the syndicate, bringing in cocaine, pot and running Thompson 
f5 caliber machine guns. Wayne was also working with BiH Fisher 
from Deeroit who ils married to a girl named Candy. They now ivve on 

■ Lake'Tahoo, Nevada. Bill Fisher is of the Fisher family as ils in 
Fisher body iln Deeroit. Wayne was working with Biil Fisher on a 
massive stolen car operation where new very costly car's such as . 
Lilpetlnp, etc. ware stolen and ‘then shipped back .to DeCrotit, They 

. were shipped back to Deeroit by the freight car load and one o they 
reached Deeroit they were run back through the factory through Bill 
Fisher and sold once again as new cars straight from the factory.

-'': Wayne was flying from Atlanta with Thompson f5 sub-machine guns 
that'the syndicate was getting from the military here'in the States 
and flynng through the,Southern United States, through Meedco and 
on down to Columbia where he would lend at Carta Hocna Columbia. Ho
would leave the maehipo.gunp there and pick up a load, of cocaine and 
pot. Ho would some^nes pick up a load of brown heroin w. Sout^ra
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■ Mexico »as well. After he had cotm to Carta Hocna and picked up . 
a load of dope there, Wayne would MMy back using a afferent route. 
He would go up. through the Caribbean Sca landing at Bimini. whor©

‘ upon he would receive a signal from we °f ^h^ass0^^:^in 
FlOrida. He would fly low through a "blind snou in the radiar, 
and then back up to Giorgia with his iieogal load.

Once he landed in the Atlanta area Bill Fisher ’would ewe down 
from Deeroit to get some of the drugs. Mr. Wa^’r Eisenbei’g (25700 
Providence Drive, Apt. 907 Sonthfiold, Michigan 48075) woulcl also . 
eOne dOwn to get some’ of the done from ’Wayne. M. Exsenb’rgs, phone . 
number was OgjQ 55 746 8 6 and his father is Mr. Sol Eisenberg wn° is 
One of t;he principle owners of Kenko Steel Corporation.1

1

Mr. Sol -Eis’nberg is a very big collector of anci°nt art, es“ 
p’ocally ancient Greek amphoras. Mr. Sol Eisenberg has th’ largest 
eolleet0on of Greek amphoras in this country, it is slld, ^d f°om 
wh^t I’ve seen Of it, I must ldmit that it is a very very fi’0 col- 
lectoon. .

' Wayne was also associated.with. Mr Jimmy Powell from Florida’WaYne was
who was smuggling pot and croain© -int0 -th’ United States °n bolyd ■
shrimp boats into Florida. Mr. PowwH and his br°thers own a h°use 
in De’roit when a large amount.of this dope is sOld. The rowels 
11sO Own i hotel in Florida. The ’Powweis are sttil smugling/eocaln’ 
and pot into th’ United States and selling -it'd’ Do’roit ^ncl th’ 
Great L^’s rogion. The PovwHs sold a tremendous amount ° pot and 
cocaine in Atlanta back about two years ago, ^d Mr. R°n Watson was 
in charge of the distribution of their d°°e. R°n Watson l®ssld,up. 
and caus’d about a couple of tons of not t;o be busted in the. Atlanta 
area, so the Poww’l’s becue pretty upset and stopp’d, supplying 

■Atlanta. They now only sell their dope in th’ Do°roit lrel.

’ 3 ’

■ i

e
i .

. „ » Back during June, 1971 and around that'time, everytmee Wayne . 
would bring a load of dope into Atlanta, Wally, Eisenberg, Bill Fishe-r 
Jimmy PowwH and Ron Watson'would, show up at Wayne’s apartment. Mr. 
Chis Kametches would also go to Wiayre’s apartment sometimes, and it 
‘apoeared that Mr. Karnotches was backi.nS Wayno with aj0* °f ”02.eIl 
Mr. Cris1 Kametches is one of the owners of Global Xneustrns her’ 
in Atlanta. Wayne was still workin3 very co^ly ^M_»■• J««T

' • Adams and ’speedily Gene Pu*ceel, as his trip tO Columbia (at the 
, time I went t;o Asia with Bill Jackson) was to sot things up for _

’ *Naone fs; operation out of Columbia.
"Ron Watson, his family and espeecally his sister,' Joy Waton, 

'friends Of min’, probably have gono through some troubled times by 
now because of.the knowledge Ron and Joy have ^b^’^’t th’ Pjvm’ls 
:'dope smuggling operations. I have seen n’^n’r Ron Watson n°r J°y 
/Watson since June of 1971 so I don’t know th’ lat^t nows regl.dlng 
\them. -. My mother lost Joy's phone number*, but th’n my mother never 

, ’liked JOy as she said that JOy was a wnore. I still rernernter wh’r© 
their parentis home is but -I’ve been too occupied to nrun^r^una 1°°^ 
ing for* them and besides Ron Watson was involved in s°me heavy drug

V
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j.- dealings so Id i^ior not keep company with In June, 1972
< ' I was contacted by Herman Jackson and told that Wayne was in Jamaca •
! in the moounains and that he had exporOnnoed trouble-with his pl:nief 

like engine trouble.' Horman Jackson told mc that since I wasn’t in­
' ■ volved in any illegal activities and that since I wassd conducting 

’ any big .business on anything, I could fly to Jamaca with over' ' •
$5,000.00 as Wayne didn't have any money, and he needed to buy parts 

” for the plane. ‘ Heiman Jackson said that he didnt want to wire t;he
: money to Wayne as it could be easily traced and he. did!t want any­

one to know that Wayne- was there. . ■ '
' I ’ 1 was to-meet Wayne at the Pelican Inn and Grille$nd stay at •
a the Casablanca Hotel in Montea,go Bay. Mr. Horman Jackson said that

'I would be followed. Lidded, I was followed as when I checked into
I the Casablanca Hotel I later noticed that Wayne Smith from Winder,
| Georgia was there at the saimie hotel. Wayne Smith was. (and sttll i.s)

. ! • . a pretty big dope dealer who is associated with Cthrlie Land. Wayne
j ■ • Smmth and Chaalie Land both work with a big dope dealer named Log^

- from Tucker, Georgia. Logan works with Caris Kametches. Clarlie 
’ Land also worked with Ron Watson who was dealing the Powolls dlp0

. • so Charlil Land and Wayno Smith dealt mootly cocaine and pot.

• • Shortly after my ’arrival ’in Montego Bay after I had checked
; • [into the Casablanca Hotel, ’Wayne met me and picked up the money. .

• Waa^ne told, me to_ stick around unUl he was f•PlSahld with the plane
t i as he may pood more parts though he doubted it. . I stayed in Montego

; z. Bay for about a week until Wayne met me rgal.p and tdd me to go back
, ‘ . to Atlanta to pick up $3,000.00 more from Herman. .

' ■ ; . I don’t know what was wrong with the plane but it was very
' . ' costly. I flew back to Atlanta and picked up the additional money

; . .and took it back down to Montego Bay, staying i.n the same hotel, etc.
On this trip I only stayed a day or two and then new back to Atl^ta.

■ Needless to say, I didn't have any desire to go to Montogo Bay at
y that -time in-.the first place, but I was really upset and freighlneed.

. . ' ■ h-'-. One night, prior to my trip to ■Jrmria, I was over at Wayne's
• , . - rp«•tme?lt -h- ho askid mo.tf c?ne wth h'im.whlle.'“ took °^^ a . tittle busi.niss. I irn•Stll clearly remember what happened ugrt
• ■ pl.igt. ■ I didn’t know it when I got into the car, but Waa^o had a

: .■ Thompson. 45 sub machine with a. clip in the car. It was Ikki the onos
■ < • ho - was flyiPi to Columbia. .

• ? • He drove” to an- apartment building and stopped the car. He took 
the machine gun out of the car, plriini it under his jacket and pro­

p , ■ ioodod tn go to an aparto nt in -that' complex whlre .ho parked th1, car.
■ : . ' . Ho- wont up to the iotr and kicked it down, and the last thing which 

.. • I remember seeing was a man’s ger.i. litlirly explode as Wayno emptied
■ • the’ dip of his machine gun into the mods head.' This happened, i’
. ' AApI1, 1972. Wanmo told me the same thing could happon to me. and I

■j -. . bdicved him. It made me very very sick for a long wMlo. Aftir I
’ ■ritumed the socond time from Jamaca., my bond was rivtlkii for 'tLiav-

■h ' ’ing the country without permission" and I o’^d up at tho FuIIo1 .
: County’ Jai. " ' " ■ - • - , •• • • •
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; , t Someone in Ja^ca had sent 120 22 lbs of nW via froif^t' along
• with a shipment of furniture t;o an art gallery where Ilcft things ■ 

' on consignment. 1 The gallery's nice was Mars Lt'. which was owned.
by Pat and Dick Stricklaid. This shipment of not along.with furnx-
turo was not 
to send it, :

I never signed any; shipped in my name. . _
nor any bills of calo for the furniture

fhipping papers 
It came as a

ent as I didn’t send it. The 
pot was not hidden and it was another frame like the heroin in the 
mH. I never went to #court for that-pot which was sent as some­
one else, signed the papers to shin it from Montego 
sent in order to insure that I receive time 
the mail charge.

total surprise to me that thi

out of
Bay. --It wm 
this heroin in

I ba ve often wonderedIn regards to Dick and Pat Strickland, 
if Jack Strid-dand waas’t related to them.. 
nriind of Waynes foom Bl Paso, Texas who owned a chaptered plane 
service. Jack Strickrind would bring pot into the states acr’oee 
the Mexican border and ■sell a hell of a lot of pot in the South-

Jack Strickind was a

castern United States. .:'
Another freend of Walsie’s was Rob^t Burnstein in Ft. Louder- 

Crli,'Florida who also owns a charter plane service and flees, pot 
back into the United States. Mr. Burnstein wold sometimes seel
P ot through Wayne or Ron Watson here in Atlanta.

There was* always "business mennm and out of the °ffCcis.°n 
Adams and Associates Co01ict°ons Agency by the dozens. Back in 

■ 1967 wihle Bill Arnett was still fronds and on good teems with 
. Jerry Adams, a Mr. Tony deLuca from New York would,often visit 

Mr. Adams in Atlanta. Back then, Bill Arnett and Henry Moog of 
Clover Reaaty owned West 11th Gaaieries on Peachtree Road. Tony 
deLuca, was about. 35 years old, medium height rnd wore glasses, 
sometimes was very interested in art, espe^aHy Greek, Roman rnd 
fino European art. < - .

: ,: I remember in particular that Tony deLuca collected fn^ 
■ French furniuuro, and was a fr^nd of Mr. Adame.. Ma. Adams drec^' 

H^Tto the Wees 11th GG^^^es. Mr. Adams was iIso fiend of Mr.
, Marceel°, Mr. F^rnC>lC°crnd Mary Singleton from New Orleans .who would 

come Into his °nfCies back then. . , . .

,i

* .

> '“■‘, "In any event as I had stated earlier, the syndicate, (in paati- 
i= cular Herman Jackson) inormeed me t;hat I was to plead guulty to the

• charge of importrtrin of heroin even though I ^.innocent of that .
; charge as he said that it would discredit .my testimoiy so that I
’ could never testify against them about what I know. , • .

■ ' ■ Throughout all thistle, A have ??'«' don° or. “"d"0*?'’*^
• ' •llli£rl accxviteos myseef. I never sold or trafficeed in drugs, .

• but I gained further knowledge about their activities because they 
wished to keep a dose eyc on me because my mother and I hod gone-. 
to1'so many branches of the government ab°ut thorn. • ■ ’

G:ur.“Mr;’■Erniet d. Brookins, was representing me on the meootrt°6n 
of heroin charge and he assured me that I would receive probation

■ if I plead guilty. j[ .plead guilty and was sentenced to 6 years.
■ Before I was sentenced I was sent to Ashland, Kentucky for ’oO'days , 

observation” and after I returned from the observation; I w^ ^n- ■

s* -
2025 RELEASE UNDER E.O. 14176




